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Filip Simeonov <f ( '@ abv.bg >
Във връзка c проведено обществено обсъждаиена 02.06.2020г. За ПУП върху бившата жп линия в района ни. 
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Здравейте. Във връзка с представешш проект за ПУП върху бившата жп линггя в район ,Лзгрев", който беше представен на Обществено обсъждане на 02.06.2020г, имам слехшггге аредложес^Е^/явбележкп .
1. Твърде големп терени с-a оставени за обслужване на „Зеления ринг" , както е кръстен проекта. Оставенп са почти три декара, което не е необходимо. Павилиони н друга преносими обекта могат да са 
разположени върху мпого по-малка площ, а останалите квадратни метра да се освободят за озеленяване. Такова озеленявано е крайно необходимо защото независимо далп се разхожда човек плп кара колело е 
необходпмо да е отделен от ггътното платно п да не вмтпгяа изгорелите газове от автомобплп п автобуси, защото от там се минава п за все още съществуващата автогара!
2. Спгурен съм че, тези парцели, оставенп за сега като собственост на НКЖП, прп един следващ мандат па Столичен обшпнекп съвет, ПУП може да бъде променен п да станат сградп с офцея п жплгаца. На този 
довод , получих отговор от арх-Здравков, че ако има такова депетвпе от друг гл. Архитект, то той да сп носп отговорността, но нпе не жпвеем тук само едпн мандат!!!! Тук хората живея по 20,30 п повече го/пот, аз 
лпчно 50г. За това смятам че довода че ПУП ще попречл да се строят сградп върху тезп парнела е несъстоятелен и настоявам да вземете предвид тозп сигнал п да не се оставят толкова големи имота там!!!
3. Предложения яачпн за изграждане на велоалея по средата на две пешеходни зонп е яерапяошишо. Трябва от пзточната страна да е за колела , а от запалвате за пешеходни, като двете да са разделени на места с 
дървета, другаде с храста, а от двата края на зоната да има гъста растителност за да отлелп рпига от пътните платпа.
4. След като бяха изложени п какво се предвижда да се отдели като места за почпвка, детскп гоющадкп п др., предложгк да се включат п две площадки отделенп за кучешкп градинки, защото такива няма в нлто 
едпн от трите квартала.
5. Помолих на това обсъждане, да бъде направено подробно проучване за точното място на сградата на бъдещата детска градина, за да се гобере такова, че да е достатьчно осветено п ако е необходимо, го 
сградата да е по-малка, но депата да не са в постоянна сянка.
Надявам се че тезп забележки ще бъдат взетп под внимание п представения план за ПУП ще бъде променен спрямо тях.

С уважение
СЬттгптп С п м о д н а в
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